

卫理公会以萨迦守望者 28/11-04/12/2024

十一月第五个星期的祷告事项

1. 世界

【a】 目前被中国灰产骗去缅甸工作的人增多。祈愿主的公义彰显，使犯罪集团被揭露并受到法律制裁。

<https://tinyurl.com/4xt4wfb4>

【b】 去年全球约有 8.5 万女性被男性蓄意杀害，其中 60%是被和她们关系亲近的伴侣或家人下手。祈求神止息暴力，感动施害者悔改，医治受害者的创伤，并修复破裂的家庭关系。

<https://tinyurl.com/er43tsme>

2. 国家

【a】 我国 Tik Tok 是虚假投资诈骗的重灾区，受骗案在过去 4 年暴增 907%。求神赐智慧给执法者加强监管社交平台，能有效遏制诈骗行为。

<https://tinyurl.com/y9xpey3t>

【b】 教育部每年为所有小学五年级至中六生开展心理健康筛查。祈愿心理健康筛查能有效地发现学生需要，促进身心灵全人健康成长。

<https://tinyurl.com/3us2s6np>

3. 教会

【a】 为本届年议会的委任祷告。愿牧者们无论受派何处，都深信神的美意，并忠心事奉祂。

【b】 愿神亲自引领与成全，使委任结果显明祂的旨意，祝福教会与信徒。

4. 家庭

【a】 愿神赐平安与爱在家庭中流动，关系亲密，彼此扶持。

【b】 祈求神医治破碎家庭带来的伤痛。愿神抚慰受伤的心灵，恢复破碎的关系，带来和好与喜乐。

Issachar Watchmen Methodist 28/11-04/12/2024

Prayer Items for 5th week of November

1. World

- (a) The number of people deceived by Chinese black market operations and sent to work in Myanmar is increasing. Pray for God's justice to prevail, exposing criminal groups and bringing them to legal accountability.
- (b) Last year, approximately 85,000 women worldwide were deliberately murdered by men, 60% of whom were killed by close partners or family members. Pray that God will stop the violence, touch the hearts of the perpetrators to repent, heal the victims' wounds, and restore broken family relationships.

2. Country

- (a) TikTok has become a hotspot for fraudulent investment scams in our country, with cases increasing by 907% in the past 4 years. Pray that God will grant wisdom to the authorities to strengthen the regulation of social media platforms, effectively curbing fraudulent activities.
- (b) The Ministry of Education conducts mental health screenings annually for all primary school Grade 5 to secondary school Form 6 students. Pray that the mental health screenings will effectively identify students' needs and promote holistic growth in body, mind, and spirit.

3. Church

- (a) Pray for this year's Annual Conference appointments. May the pastors, wherever they are assigned, trust in God's will and serve faithfully.
- (b) Pray that God will personally lead and fulfill His will through the appointments, bringing blessings to the church and its members.

4. Family

- (a) Pray that God will bring peace and love into families, fostering close relationships and mutual support.
- (b) Pray for God's healing of the pain caused by broken families. May God comfort the wounded hearts, restore fractured relationships, and bring reconciliation and joy.

Isakhar Pengawal Methodist 28/11-04/12/2024

Doa minggu kelima November

1. Dunia

- (a) Jumlah orang yang ditipu oleh operasi pasaran gelap China dan dihantar untuk bekerja di Myanmar semakin meningkat. Berdoa agar keadilan Tuhan ditegakkan, mendedahkan kumpulan jenayah dan membawa mereka ke muka pengadilan.
- (b) Tahun lepas, kira-kira 85,000 wanita di seluruh dunia dibunuh secara sengaja oleh lelaki, 60% daripadanya dibunuh oleh pasangan atau ahli keluarga terdekat. Berdoa agar Tuhan menghentikan kekerasan, menyentuh hati pelaku untuk bertaubat, menyembuhkan luka mangsa, dan memulihkan hubungan keluarga yang retak.

2. Negara

- (a) TikTok telah menjadi kawasan panas untuk penipuan pelaburan di negara kita, dengan kes meningkat sebanyak 907% dalam tempoh 4 tahun yang lalu. Berdoa agar Tuhan memberi hikmah kepada pihak berkuasa untuk memperkukuh pengawalan platform media sosial, secara berkesan membendung aktiviti penipuan.
- (b) Kementerian Pendidikan menjalankan saringan kesihatan mental setiap tahun untuk semua murid Tahun 5 sekolah rendah hingga Pelajar Tingkatan 6 sekolah menengah. Berdoa agar saringan kesihatan mental ini dapat mengenal pasti keperluan murid secara efektif dan mempromosikan pertumbuhan holistik dalam tubuh, minda, dan jiwa.

3. Gereja

- (a) Berdoa untuk pelantikan Konferens Tahunan tahun ini. Semoga para pendeta, di mana sahaja mereka ditugaskan, mempercayai kehendak Tuhan dan melayani dengan setia.
- (b) Berdoa agar Tuhan memimpin dan melaksanakan kehendak-Nya melalui pelantikan tersebut, membawa berkat kepada gereja dan para anggota-Nya.

4. Keluarga

- (a) Berdoa agar Tuhan membawa kedamaian dan kasih dalam keluarga, mengeratkan hubungan dan saling menyokong.
- (b) Berdoa agar Tuhan menyembuhkan kesakitan yang disebabkan oleh keluarga yang retak. Semoga Tuhan menghiburkan hati yang terluka, memulihkan hubungan yang patah, dan membawa perdamaian serta kegembiraan.